

## Protokoll fra Styremøte i Modellflyseksjonen – Møte 3/2023



**Tid: mandag 22. mai 2023, kl. 19:00 – 222:00**

**Tilstede:**

Leder: Espen G. Bakke

Nestleder: Jonny Rinde Johansen

Styremedlem: Stein-Vidar Torø

Styremedlem: Ben-Erik Ness

Styremedlem: Lisa Lindén Vaags

Varamedlem: Jon Arne Iversen

Varamedlem: Monica Enger

Fra NLF: Jon Gunnar Wold

**Sted:** [Teams](#)

## SAKSLISTE

### **Sak 12/23 Presentasjon av styret**

Dette styret har fått nye medlemmer samtidig som noen har gått ut. Vi tar en runde rundt «bordet» og presenterer oss.

*Vedtak: Orienteringene tatt til etterretning.*

### **Sak 13/23 Medlemstall og økonomi**

Rammetilskudd har økt kraftig: 647.000, +101.000/18% sammenlignet fra i fjor.

Medlemstall: Økning på ca 6% sammenlignet med i fjor. Tilsvarende økning i inntekter fra seksjonskontingent.

Samlet betyr dette en økning på mer enn 150.000 i samlede inntekter og en tilhørende reduksjon av budsjettert underskudd til nærmest balanse.

Vedlegg:           01 Medlemstall 2023.xlsx  
                      02 Prognose 2023.xlsx  
                      03 Prognose\_Seksjonskontingent 2023.xlsx

*Vedtak: Orienteringen tatt til etterretning*

## **Sak 14/23      Aktuelle saker fra Forbundsstyremøtet. Espen Orienterer.**

*Vedtak: Orienteringen tatt til etterretning*

## **Sak 15/23      Rapportering av skader og uønskede hendelser**

- Hendelse på Sarpsborg modellflys flyplass
  - *Vedtak:*
    - *Diskusjon om saksbehandlingen og vurdering av Modellflyhåndbokens rutinebeskrivelser ender med forbedringspunkter omkring varslingsrutiner.*
    - *Styret bestiller hendelsesrapport fra fagutvalget. Innhentet informasjon og eventuell konklusjon publiseres i størst mulig grad. Det må tas hensyn til personvern mm.*
    - *Informasjon om hendelsen publiseres på nlf.no*
    - *Be fagutvalget gjennomføre en internrevisjon i klubber ihht Modellflyhåndboken*
    - *Presentere en sikkerhetsbulletin basert på Havarikommisjonens granskingsrapport*
- Hendelse på Sørlandet RC Klubbs flyplass  
Fly kolliderte med bil. Forsikrings sak.
  - *Vedtak: Orienteringen tatt til etterretning*

## **Sak 16/23      VM F3J 2024**

Orientering om status.

*Vedtak: Orienteringen tatt til etterretning*

## **Sak 17/23      Søknad fra Vingtor om støtte til arrangement av Nordisk F3A**

Vingtor søker om støtte til dommere (halvparten av kostnaden) i forbindelse med arrangement av NoM for F3A.

Vedlegg: 04 Budsjett\_NOM\_2023.xlsx

*Vedtak: Seksjonsstyret bevilger kr 13.500 til NoM F3A. Krav om en fyldig reportasje i MI.*

## **Sak 18/23      Delegater til FAI/CIAM**

Sittende delegat er Narve Jensen. Han ønsker å fortsette. Alternativt delegat Tom Erik Sørensen har meldt seg ut, og må erstattes. Forslag diskuteres på møtet.

Jon Gunnar presenterte aktuelle alternativ.

*Vedtak: Seksjonsstyret velger Pål Anthonisen som alternate delegat til FAI.*

*Ett av styremedlemmene, Lisa Lindén Vaags ble vurdert som inhabil og deltok ikke i diskusjonen, og stemte ikke.*

### **Sak 19/23 Møter fremover i 2023**

Forslag om et fysisk møte på Starmoen i forbindelse med åpning av Luftsportsuka torsdag 22. juni kl. 15:00.

Møter for høsten avtales på møtet.

*Vedtak:*

*Møte på*

*Starmoen torsdag 22. juni kl. 15:00*

*Quality Airport hotel tirsdag 5. september kl. 18:00*

*Quality Airport hotel tirsdag 14. november kl. 18:00*

Møtet hevet kl. 22:00